
                                Τα επίθετα  στο αρσενικό και στο  θηλυκό 
 
                            Les adjectifs masculins et fémimins 
 
Για να σχηµατίσουµε το θηλυκό στα επίθετα προσθέτουµε ένα -e στο αρσενικό . 
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      Oταν το επίθετο στο αρσενικό τελειώνει σε -e τότε το επίθετο παραµένει 
το ίδιο. 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
Προσοχή στα παρακάτω επίθετα: 
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Στο παρακάτω σύνδεσµο θα βρεις µια παρουσίαση µε τα επίθετα που µάθαµε  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
https://app.edu.buncee.com/buncee/d0a78e2019ce4320a8c33111a24f30b5 
 
 
 

Beau
Belle



 
 
 
Στους συνδέσµους που ακολουθούν θα βρεις ασκήσεις για να κάνεις εξάσκηση  
 
 
 
 
 
 
https://learningapps.org/watch?v=pjyxx1ydj20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
https://learningapps.org/watch?v=pfi43pcsj20 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
https://learningapps.org/watch?v=pkak0dezn20


